
KRAJEVNA SKUPNOST LOKA 
Loka 51 
1434 LOKA PRI ZIDANEM MOSTU     
 
Številka: 031-0007/2022 
Datum:  17. 1. 2024 

Z A P I S N I K  

5. redne seje Sveta KS Loka pri Zidanem Mostu, ki je potekala v ponedeljek,  11.12.2023 s 
pričetkom ob 18.00 uri v prostorih gostišča Močivnik, Okroglice 33 
 
Prisotni člani Sveta KS: Miha Primožič, Cvetka Ostrovršnik, Barbara Zakrajšek, Breda Rman, 
Karel Šantej, Franja Striša Anton Vidmar, Aleksander File. 
 
Odsotni člani Sveta KS: / 
 
Ostali prisotni: Božidar Beci, član OS, Marjetka Flisek (referentka za KS na Občini Sevnica). 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Aleksander File, predsednik sveta KS Loka.  
 
Predsedujoči  je uvodoma pozdravil vse navzoče.  
 
 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta, kar pomeni, da je svet KS Loka sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi goste in člane sveta ter prebere predlog dnevnega reda in ga poda v 
razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje sveta z dne 29. 9. 2023, 
3.   Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2024, 
4.   Pregled predloga financiranja društev, ki delujejo na območju KS Loka skladno z javnim  
      razpisom za sofinanciranje društev,  
5.   Pregled vlog in dopisov, 
6.   Pobude in predlogi članov sveta, 
7.   Razno.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Loka soglasno sprejme predlagani dnevni red. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep je sprejet.  
 
 
 
 



 
Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje sveta z dne 29.9.2023 

Člani sveta so zapisnik prejeli kot gradivo skupaj z vabilom na sejo. Predsednik predlaga 
razpravo glede na zapisnik prejšnje seje. Razprave ni.  

 
SKLEP: 
Člani sveta KS Loka so potrdili zapisnik 4. seje sveta KS Loka z dne 29.9.2023. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet.  

 
 

Ad 3 
Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2024 

 
Uvodoma predsednik preda besedo referentki za krajevne skupnosti, ki članom sveta poda 
pojasnilo glede zmanjšanja prihodkov za proračunsko leto 2024 vezano na proračunsko leto 
2023. Plan prihodkov za leto 2024 je sestavljen iz prihodkov prejetih od Občine Sevnica, 
prihodkov od prodaje vode in obresti od stanja na računu v skupnem znesku 72.888,77 EUR. 
Vse prihodkovne in odhodkovne postavke so razvidne iz tabele, ki so jo člani sveta prejeli v 
gradivu. K tabeli je priložena tudi obrazložitev odhodkov po posameznih postavkah. 3. januarja 
2024 se bo finančni načrt dopolnil s presežkom sredstev, ki bodo ostala na poslovnem računu 
21.12.2023. 
Urejanje cestne infrastrukture se bo planiralo prioritetno glede na obravnavane vloge.  
Breda Rman sprašuje, če se za vse ureditve javnih poti participirajo tudi s strani krajanov. 
Predsednik pove, da krajani sofinancirajo ureditve glede na finančne zmožnosti.  
Božidar Beci sprašuje glede možnosti postavitve avtobusne postaje ob Črnem potoku. 
Predsednik pove, da za izbrano lokacijo ni možno pridobiti ustreznega soglasja. Edina 
možnost je postavitev avtobusne postane na staro mesto, za kar bo potreben dogovor z 
lastnikom zemljišča.  
Cvetka Ostrovršnik sprašuje v kakšni fazi je izdelava nadstreška na mrliški vežici v Loki. 
Predsednik pove, da je bila investicija planirana v letu 2023. Zaradi pomanjkanja časa 
izvajalca, se izvedba prestavi v začetek leta 2024.  
Cvetka Ostrovšnik predlaga, da se v sejni sobi v objektu Loka pri Zidanem Mostu 51 
posodobijo talne obloge, ki so uničene od zamakanja. Izpostavi, da so novi prostori sedeža 
krajevne skupnost (pod kulturno dvorano) vlažni in plesnivi. Predlaga tudi, da ima KS Loka 
svoj facebook profil.  
 
SKLEP: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu se je na svoji 5. redni seji dne, 
11.12.2023 seznanil s predlogom finančnega načrta za leto 2024 in predlaga 
Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 
Predsednik člane sveta seznani o spremembi Pravilnika o spremembah in dopolnitvah 
Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, nagradah zunanjih članov 
delovnih teles občinskega sveta, članov svetov krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih 
organov Občine Sevnica (Uradni list RS, št. 109/23), ki stopi v veljavo 1.1.2024. 
 
 
 
 
 



SKLEP: 
Predsedniku sveta KS Loka, v letu 2024 mesečno pripada sejnina v višini  
280,00 EUR.  Članom sveta KS Loka v letu 2024 pripada sejnina v višini 25,00 EUR za 
vsako udeležbo na seji sveta krajevne skupnosti, kjer je član prisoten vsaj 3/4 časa 
trajanja seje. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 
 
 

Ad 4 
Pregled predloga financiranja društev, ki delujejo na območju KS Loka skladno z 

javnim razpisom za sofinanciranje društev 
 

Predsednik pove, da je vloge pregledala tričlanska komisija, ki jo sestavljajo Aleksander File, 
Cvetka Ostrovršnik in Anton Vidmar. Vloge je oddalo deset društev. Rezervirana sredstva za 
sofinanciranje dejavnosti društev znašajo 3.000,00 EUR. Predsednik na kratko predstavi vloge 
posameznih društev. Med člani sveta poteka razprava. Člani sveta so mnenja, da društvo 
ŠKTD Breg ni upravičeno do sredstev, saj ne izvaja dogodkov širšega javnega pomena in ne 
sodeluje pri organizaciji praznika KS Loka.  
 
Predstavljena razdelitev je v spodnji tabeli: 
 

Naziv društva: Pričakovana sredstva Odobrena sredstva 

Turistično društvo Loka 800,00 500,00 

Aktiv žena Breg 250,00 250,00 

PGD Loka 2.850,00 400,00 

ŠKTD Breg 200,00 / 

KD Primož Trubar Loka 500,00 500,00 

KŠTD Razbor 1.740,00 400,00 

Ćili klub Račica 600,00 200,00 

Aktiv žena Loka 400,00 250,00 

LD Loka 550,00 200,00 

PGD Breg 300,00 300,00 

 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu je na 5. redni seji, obravnaval 
dobitnike finančnih sredstev iz naslova Razpisa sofinanciranju društev, ki so 
registrirana in delujejo v Krajevne skupnosti Loka in potrdil točkovanje komisije. 
Izid glasovanja: 8 za 0 proti (prisotnih 8). 
Sklep sprejet. 

Ad 5 
Pregled vlog in dopisov 

 
Predsednik člane sveta seznani, da sta bili na sedež KS Loka poslani dve prošnji. 

- Društvo upokojencev Razbor → prošnja za finančno pomoč pri novoletni obdaritvi 
članov, ki so stari 80 let in več 

Sklep: prošnji se ne odobri. Društvo naj se prijavi na razpis. 
 

- Trebše Ludvik → prošnja za sanacijo plazu na LC do hišne številke Breg 15 (stroškovna 
ocena ureditve je 6.000,00 EUR) 

Sklep: prošnji se ne odobri. Urejevanje lokalnih cest je v domeni Občine Sevnica.  
 
 
 



Ad 6 
Pobude in predlogi članov sveta 

 
Predsednik predlaga članom sveta, da vse pobude in predloge pošljejo po elektronski pošti.  
 
Breda Rman pove, da je na asfaltnem igrišču na Bregu v okvari reflektor.  Predsednik pove, 
da bo informacijo predal pristojnim službam Občine Sevnica.  
 
Breda Rman sprašuje po kakšnem sistemu so se določili dobitniki priznanj KS Loka. 
Predsednik pove, da je se posvetoval z določenimi predstavniki društev. Člani sveta 
predlagajo, da se v prihodnje uredi Pravilnik o podeljevanju priznanj za zaslužne posameznike, 
društva in organizacije. 
 
Anton Vidmar preda informacijo krajanke, da nekaj hiš v spodnjem delu Okroglic nima rešenih 
težav glede vodooskrbe. Predsednik pove, da bo zadevo predstavil Bojanu Kostevcu, Občina 
Sevnica. 
 
Cvetka Ostrovršnik predstavi poročilo ogleda treh lokacij postavitve bioloških čistilnih naprav. 
Lucija Herlec je povedala, da so bile povsod primerljive čistilne naprave, ki delujejo v redu in 
ne povzročajo smradu. Ni pa povedala, da bo tak takšen tip čistilne naprave kot je predviden 
v Loki prvi v naši državi in da takšne čistilne naprave delujejo v Bosni in Franciji. Prosi za 
pridobitev odgovora na vprašanje;«Kdo in kje in kdaj se je odločalo o sedanji lokaciji?« Prva 
lokacija je bila predvidena nižje.  
Cvetka Ostrovršnik pove, da se je začela rušitev bivšega objekta Sadjarstva Blanca. Porušil 
se bo lesen nadstrešek, ostala rušitev ni dovoljena s strani Zavoda za kulturno dediščino. Za 
novo ureditev zemljišča je narejen projekt idejne zasnove. Pove, da krajane zanimajo različne 
informacije glede aktivnosti v krajevni skupnosti, zato predlaga odprtje facebook profila, kjer bi 
se objavljale potrebne informacije. Med člani sveta poteka razprava. 
Cvetka Ostrovšnik pove, da je bil izveden geodetski postopek zgornjega nadstropja objekta 
Loka pri Zidanem Mostu 51. Razočarana je bila, ker ni bil prisoten nihče iz občinske uprave. 
Objekt je v zelo slabem stanju, okolica objekta ni urejena.  
 
Zaradi slabe izvedbe ureditve sejne sobe pod kulturnim domom, Cvetka Ostrovršnik prosi za 
podatek o višini vloženih sredstev v ureditev predmetnega prostora. Iz vseh strani je udarila 
vlaga. V nadaljevanju poteka razprava glede sanacije strehe objekta Loka pri Zidanem Mostu 
51. Težava je zaradi solastništva podjetja Mercator. Člani sveta so mnenja, da se obnova 
strehe uredi čimprej, saj se dela škoda.  
 
Cvetka Ostrovršnik pove, da raztrosno polje na pokopališču v Loki ni primerno urejeno. Želi 
pridobiti informacije glede višine investiranih sredstev v raztrosno polje. Med člani sveta poteka 
razprava v smeri primerne ureditve raztrosnega polja.  
 
 
 
 

Ad 6 
Razno 

 
Božidar Beci apelira na člane sveta, da pripravijo vprašanja, ki jih bo izpostavil na seji 
občinskega sveta.  
 
Predsednik se zahvali vsem prisotnim na seji. 
 
Seja zaključena ob 18.20  uri. 
 



Ob zaključku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta.  
 
 
 
 
Zapisala:       Predsednik Sveta KS Loka 
Marjetka Flisek                                                                           Aleksander File 

 

 


